



M. Roberge et Sofia



Marina Bresba, Marie-Helen Goyetche, Dan Lamoureux, Sylvain Racette, Pierre Gagnon, Nicole Ménard, Steven Kennedy, Jean-François Roberge.

Visite de monsieur Jean-François Roberge, ministre de l'Éducation et de l'Enseignement supérieur, à l'école REACH Queen

C'est avec grand plaisir que la communauté de l'école REACH Queen recevait la visite du ministre de l'Éducation et de l'Enseignement supérieur, monsieur Jean-François Roberge, mardi matin, 10 septembre!

Avec bienveillance et empathie, M. Roberge s'est entretenu avec plusieurs enseignantes, techniciennes et autres employés dévoués de l'école. Les besoins particuliers et les défis des élèves ont touché profondément le ministre et son expérience d'enseignant a rapidement fait surface!

Madame Nicole Ménard, députée de Laporte, whip en chef de l'opposition officielle et amie de longue date de l'école REACH était également présente pour échanger avec nous sur les besoins spécifiques et bien réels pour soutenir nos élèves.

Le président, M. Dan Lamoureux, M. Stephen Kennedy, un parent engagé, la directrice de l'école, Mme. Marie-Helen Goyetche ainsi que le directeur général, M. Sylvain Racette avec quelques-uns de ses précieux collaborateurs de la commission scolaire ont également apprécié cette rencontre et ses échanges fort enrichissants. Tous s'entendent sur l'importance de soutenir les élèves de l'école. Les deux campus de l'école REACH ainsi que ses trois classes satellites offrent des services aux élèves à besoins particuliers en Montérégie.

Un grand merci, monsieur le Ministre, pour cette visite qui témoigne de votre engagement et de votre implication!

Visit of Jean-François Roberge, Minister of Education and Higher Education, to REACH Queen School

It is with great pleasure that the community of REACH Queen received the visit of the Minister of Education and Higher Education, Mr. Jean-François Roberge, on Tuesday morning, September 10!

With kindness and empathy, Mr. Roberge spoke with several teachers and other dedicated employees of the school. The special needs and challenges of the students have deeply touched the minister and his teaching background has quickly surfaced!

Nicole Ménard, Member of Parliament for Laporte, Chief Opposition Whip and long-time friend of REACH was also present to discuss with us the specific and real needs to support our students.

The Chairman, Mr. Dan Lamoureux, Mr. Stephen Kennedy, a committed parent, the school Principal, Mrs. Marie-Helen Goyetche as well as the Director

General, Mr. Sylvain Racette and a few precious collaborators of the school board also appreciated this meeting and its very enriching exchanges. Everyone agrees on the importance of supporting students in the school. REACH's two campuses and three satellite classes provide services to students with special needs in the Montérégie region.

A big thank you, Minister, for this visit, which shows your involvement and your commitment to the students!



Sylvain Racette, Dan Lamoureux, Marie-Helen Goyetche, Nicole Ménard, Jean-François Roberge.



M. Roberge et Kacey-Marie Wilkins



Antonio Didomizio
 Jean-François Roberge
 Pierre Gagnon
 Chantale Scroggins
 Marie-Helen Goyetche
 Stephen Kennedy
 Dan Lamoureux
 Nicole Ménard



Dan Lamoureux
 Sylvain Racette
 Nicole Ménard



Dan Lamoureux
 Nicole Ménard
 M. Roberge
 Stephen Kennedy
 Chantale Scroggins
 Sylvain Racette
 M-H Goyetche



Antonio Didomizio
 Sylvain Racette
 Marie-Helen Goyetche



Anna Theodosis
 Amy Bonnell
 Marie-Helene Goyetche
 Antonio Didomizio
 M. Roberge



M. Roberge
 M-H Goyetche

